
 

SYLVANIA 
 

TURNTABLE PLAYER WITH USB/SD/BLUETOOTH 

MODEL: STT104BT-BLACK/BLUE 

 
 

 
 
READ INSTRUCTIONS CAREFULLY BEFORE USE AND STORE 

IN A SAFE PLACE FOR FUTURE REFERENCE 

SYLVANIA is a registered trademark of OSRAM Sylvania Inc. used under license. 

 



DESCRIPTION 
 
CONTROL ELEMENTS 

 
 

 

 

 

 



Turntable Operation 

1. Plug the small end of the power plug into your turntable. 
2. Connect the big end of the power plug to the wall outlet. 
3. Place the vinyl record on your turntable. 
4. Set the correct speed (rpm) of your vinyl record (33/45/RPM).  

For 45 RPM vinyl record, using the RPM adaptor. 
5. Turn on the power of the turntable. 
6. Move the tonearm to the desired starting point on the record. Then turntable is playing 

now.  
7. Adjust speaker volume to the preferred level.  
8. Slide the Auto Stop Control switch to choose the out stop. 
9. At the end of the record, the TONEARM will stop automatically. You must return the 

TONEARM to the Tonearm Rest manually. 

 

Headphone Jack 

Plug headphone into the headphone jack to listen to the music. Headphone is not included with 
the unit. 
Note: When using headphone, the sound from the speaker will be cut off 

RCA Audio Out 

Enables you to play back your turntable music through the external speakers. To make this 
connection, you need a RCA cable. 

Play 45rpm Vinyl 

Place the 45 rpm ADAPTOER over the spindle. Gently place your 45rpm record onto the 
turntable. Follow the steps under Turntable operation to play your record. 

Replace Cartridge 

The turntable’s cartridge needs to be replace every 3~4 months after continuous playing. 

Rechargeable battery inside: 

The total capacity is 1200mAh, which allows you to enjoy this platinum 
At home using the power of the battery. 
The charge instruction light stays red until it is fully charged. (The red light will extinguish when
 fully charged. 
 

 

 

 

 



 

 

 

USB/SD Control 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

This function part allows user play music from inserted USB flash drive/SD card, Blue tooth or 
Aux in function. 
 
USB/SD ENCODING FUNCTION:  
Insert USB/SD When playing old vinyl, just long press (about 3 seconds)  then there is 
notice sound “Bi”. It will start encoding function with GREEN flash light till press the  key 
to stop it. 

 

 play previous music 

 play next music 

 Short press to select among USB/SD, BT, and recording FILE stored in USB/SD 

after stopping the old vinyl or the tone ram set to the rest position. 

 on play mode: short press to start or pause the playing. 

 
 
 
 
 



Delete the recorded file on USB/SD:   
Firstly, you should press  to choose the recorded files successfully. Then Long press 

 to delete the current music recorded from outer sound source.  

Please be noted that only recorded sound file could be deleted by this option. 
 
 
 
BT CONTROL 
When the tone arm set to the rest position or stop playing, Bluetooth function will be in pairing 
mode automatically. Then need to press the mode key to switch between USB/SD and BT. 
There will have a tone coming up and the green LED flashing fast when switching to the 
Bluetooth mode. Place the speaker and Bluetooth device (phone or music device) no further than 30 feet apart; 
Activate the Bluetooth function on your Bluetooth device (phone or music device). Please refer to the 

manufacturer’s instructions for instructions on enabling Bluetooth on your device.  

Once you have activated Bluetooth on your device, select the pairing name “Sylvania STT104BT” from the list of 

available Bluetooth devices, then tap to connect it.   

Once paired successfully, the green LED will be stopped flashing. 

If required, enter the password ‘0000’ to confirm to pairing. 

 
USB/SD Card mode. 
 
When the tone arm set to the rest position or stop playing, inserted the USB flash drive or SD 
card, it will be switched to USB or SD card mode automatically, press next or previous button to 
select the desired songs. Press the mode button to switch the mode between USB, SD and 
Bluetooth. 
 
AUX IN MODE 
 
It will be switched in AUX mode automatically when inserted the AUX IN cable to this product, 
adjust the volume knob to increase or decrease the output sound. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 



 

 

Replacing The Stylus Cartridge 

Refer to figures 1-8 

 

To fit a new cartridge, repeat process 3 & 4 in reverse order. 

 

Note: Please exercise extreme care while performing this operation so as to avoid damaging 
the tone arm and audio line wires. The Turntable’s cartridge needs to be replaced every 3 - 4 
months after continuous playing. Replacement Ceramic type Cartridges are widely available to 
purchase from the internet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Technical Specifications  

 
 
Power input 

 
AC 100-240V50/60Hz 0.5A 

 
Power output 

 
5V----1A 

 
Dimensions 

 
390x350x150mm 

 
Speaker 4Ω 3W 
 
USB&SD 

 
Up to 32GB 

Battery 1200mAh 

Cartridge Ceramic stereo 

Speed 
33 1/3, 45, 78 RPM  

Net Weight 2.4KGS 

Gross Weight 2.8KGS 

 

 

Troubleshooting 

1. Device won’t turn on? 

Make sure that the turntable is connected to the power and check that you turn on the 

PWR/VOL. Button. 

2. Unusual noise from the speaker? 

Check your vinyl track is not damaged. Also make sure your stylus needle does not need to 

be replaced.(They should be replaced every 3~4 months based on continues usage). 

Don not turn the recorder’s speaker volume to the MAX level to avoid Distortion. 

 
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are 
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause 
harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference 



will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 
radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the 
user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: 
 
- Reorient or relocate the receiving antenna. 
- Increase the separation between the equipment and receiver. 
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 
connected. 
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help 
 
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 
could void the user's authority to operate the equipment. 
 
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
conditions: 
(1) this device may not cause harmful interference, and 
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 
undesired operation. 

 
 

For service assistance and product information, please call: 1-800-968-9853. 
Pour obtenir assistance et information appelez: 1-800-968-9853. 
Curtis International Ltd. 
7045 BECKETT DRIVE, UNIT 15, MISSISSAUGA, ON, L5S 2A3 www.curtisint.com 
 

 

 

                                                    

To make a warranty claim, do not return this product to the store. Please email support@curtiscs.com or 

call 1-800-968-9853. 
 

 

 

90 day Warranty 

 

This product is warranted to be free from defects in material and workmanship for a period of ninety (90) 

days from the date of original purchase. During this period, your exclusive remedy is repair or 

replacement of this product or component found to be defective, at our option; however, you are 

responsible for all costs associated with returning the product to us. If the product or component is no 

longer available, we will replace with a similar one of equal or greater value. Prior to a replacement 

being sent, the product must be rendered inoperable or returned to us. 

 

This warranty does not cover glass, filters, wear from normal use, use not in conformity with the printed 

directions., or damage to the product resulting from accident, alteration, abuse, or misuse. This warranty 

extends only to the original consumer purchaser or gift recipient. Keep the original sales receipt, as 

proof of purchase is required to make a warranty claim. This warranty is void if the product is used for 

other than single-family household use or subjected to any voltage and waveform other than as on the 

specified rating on the label (e.g., 120V~60Hz). 



 

We exclude all claims for special, incidental, and consequential damages caused by breach of express 

or implied warranty. All liability is limited to the amount of the purchase price. Every implied warranty, 

including any statutory warranty or condition of merchantability or fitness for a particular 

purpose, is disclaimed except to the extent prohibited by law, in which case such warranty or 

condition is limited to the duration of this written warranty. This warranty gives you specific legal 

rights. You may have other legal rights that vary depending on where you live. Some states or provinces 

do not allow limitations on implied warranties or special, incidental, or consequential damages, so the 

foregoing limitations may not apply to you. 

 

For faster service, locate the model, type, and serial numbers on your appliance. 
 

 



 

SYLVANIA 
 

LECTEUR DE PLATEAU TOURNANT AVEC USB SD BLUETOOTH 

MODÈLE: STT104BT-BLACK / BLUE 
 

 
 
LIRE ATTENTIVEMENT LES INSTRUCTIONS AVANT UTILISATION ET CONSERVER 
DANS UN ENDROIT SECURISE POUR UNE FUTURE RÉFÉRENCE 
SYLVANIA est une marque déposée de OSRAM Sylvania Inc. utilisée sous licence. 

 
 
 
 



 
LA DESCRIPTION 

ELEMENTS DE COMMANDE 
 

 
 

 

 

 



Fonctionnement du plateau tournant 
 

1. Branchez la petite extrémité de la prise d’alimentation sur votre platine vinyle. 
2. Branchez la grande extrémité de la fiche d’alimentation sur la prise murale. 
3. Placez le disque vinyle sur votre platine vinyle. 
4. Réglez la vitesse correcte (tr / min) de votre disque vinyle (33/45 / tr / min). 
Pour un disque vinyle de 45 tr / min, utilisez l’adaptateur RPM. 
5. Allumez le tourne-disque. 
6. Déplacez le bras de lecture jusqu'au point de départ souhaité sur le disque. Alors la platine 
joue maintenant. 
7. Réglez le volume du haut-parleur au niveau souhaité. 
8. Faites glisser le commutateur Auto Stop Control pour choisir l'arrêt en sortie. 
9. À la fin de l'enregistrement, le TONEARM s'arrête automatiquement. Vous devez ramener 
manuellement le bras de lecture au repose-bras. 

Prise casque 

Branchez le casque dans la prise casque pour écouter de la musique. Le casque n'est pas 
inclus avec l'appareil. 
Remarque: lorsque vous utilisez un casque, le son du haut-parleur sera coupé.           

Sortie audio RCA 

Vous permet de lire la musique de votre platine vinyle via les haut-parleurs externes. Pour 
établir cette connexion, vous avez besoin d’un câble RCA. 

Jouer 45 tours vinyle 

Placez l’ADAPTATEUR 45 tours sur la broche. Placez délicatement votre disque 45 tours sur le 
plateau tournant. Suivez les étapes décrites dans Opération de la platine pour lire votre disque. 

Remplacez la cartouche 

La cartouche de la platine vinyle doit être remplacée tous les 3 à 4 mois après une lecture 
continue. 

Batterie rechargeable à l'intérieur: 

La capacité totale est de 1200mAh, ce qui vous permet de profiter de cette platine 

À la maison en utilisant la puissance de la batterie. 

Le voyant d'instruction de charge reste rouge jusqu'à ce qu'il soit complètement 

chargé. (La lumière rouge s’éteindra quand elle sera complètement chargée. 

 

 

 



Contrôle USB / SD 

 

 
FONCTION DE CODAGE USB / SD: 
 
I Insérer USB / SD Lors de la lecture 
de vieux vinyles, appuyez longuement 
(environ 3 secondes), puis le son “Bi” 
apparaît. La fonction d’encodage avec 
le flash VERT démarrera jusqu’à ce 
que vous appuyiez sur la touche pour 
l’arrêter. 
 

 jouer de la musique précédente 

 jouer de la musique suivante 

 Appuyez brièvement sur 

pour sélectionner USB / SD, BT et le 
fichier d’enregistrement enregistré dans USB / SD après avoir arrêté l’ancien vinyle ou le ram 
de la tonalité réglé sur la position de repos. 

 en mode de lecture: appuyez brièvement pour démarrer ou mettre en pause la lecture. 

 
Supprimez le fichier enregistré sur USB / SD:  
 
Tout d’abord, vous devez appuyer sur pour choisir les fichiers enregistrés avec succès. 
Puis appuyez longuement pour supprimer la musique actuelle enregistrée de la source sonore 
externe. 
Veuillez noter que seuls les fichiers son enregistrés peuvent être supprimés par cette option. 
 
BT CONTROL 
Lorsque le bras de lecture est réglé sur la position de repos ou arrête la lecture, la fonction 
Bluetooth est automatiquement en mode de couplage. Ensuite, vous devez appuyer sur la 
touche mode pour basculer entre USB / SD et BT. Une tonalité sera émise et le voyant vert 
clignotera rapidement lors du passage en mode Bluetooth. Placez le haut-parleur et le 
périphérique Bluetooth (téléphone ou appareil musical) à au moins 30 pieds l'un de l'autre; 
Activez la fonction Bluetooth sur votre périphérique Bluetooth (téléphone ou appareil de 
musique). Veuillez vous reporter aux instructions du fabricant pour savoir comment activer 
Bluetooth sur votre appareil. 
Une fois que vous avez activé Bluetooth sur votre appareil, sélectionnez le nom de couplage 
«Sylvania STT104BT» dans la liste des appareils Bluetooth disponibles, puis appuyez sur pour 
le connecter. 
Une fois le couplage réussi, le voyant vert cesse de clignoter. 
Si nécessaire, entrez le mot de passe «0000» pour confirmer l’appariement. 
 



Mode USB / carte SD. 
 
Lorsque le ton bras réglé sur la position de repos ou arrêter la lecture, inséré le lecteur flash 
USB ou une carte SD, il sera commuté en mode USB ou carte SD automatiquement, appuyez 
sur suivant ou sur le bouton précédent pour sélectionner les chansons souhaitées. Appuyez 
sur le bouton mode pour basculer entre le mode USB, SD et Bluetooth. 
 
AUX IN MODE 
 
Il sera mis en mode AUX automatiquement lors de l'insertion du câble AUX IN à ce produit, 
réglez le bouton de volume pour augmenter ou diminuer le son de sortie. 
 
Important: Toutes les autres fonctions ne sera pas exploité sous le modèle AUX IN. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Remplacement de la cartouche de stylet 

Voir figures1-8 

 

Pour installer une nouvelle cartouche, répétez les opérations 3 et 4 dans l’ordre inverse. 

 

Remarque: Faites très attention lorsque vous effectuez cette opération afin d'éviter 
d'endommager les fils du bras de lecture et de la ligne audio. La cartouche du tourne-disque 
doit être remplacée tous les 3 à 4 
mois après avoir joué continuellement. Les cartouches de rechange en céramique sont 
largement disponibles à la vente sur Internet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Spécifications techniques  

 
 
Entrée de 
puissance 

 
AC 100-240V50/60Hz 0.5A 

 
Puissance de 
sortie 

 
5V----1A 

 
Dimensions 

 
390x350x150mm 

 
Orateur 4Ω 3W 
 
USB et SD 

 
Up to 32GB 

Batterie 1200mAh 

Cartridge Cartouche 

La vitesse 
33 1/3, 45, 78 RPM  

Poids net 2.4KGS 

Poids brut 2.8KGS 

 

Dépannage 

1. L'appareil ne s'allume pas? 
Assurez-vous que la platine disque est connectée au secteur et vérifiez que vous allumez le 
bouton PWR / VOL. Bouton. 
2. Bruit inhabituel du haut-parleur? 
Vérifiez que votre piste de vinyle n'est pas endommagée. Assurez-vous également que votre 
aiguille de stylet n'a pas besoin d'être remplacée (elles devraient être remplacées tous les 3 à 
4 mois en fonction de l'utilisation continue). 
Ne réglez pas le volume des haut-parleurs de l’enregistreur sur le niveau MAX pour éviter 
toute distorsion. 
 
REMARQUE: Cet équipement a été testé et déclaré conforme aux limites imposées aux 
appareils numériques de classe B, conformément à la section 15 du règlement de la FCC. 
Ces limites sont 
conçu pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une 
installation résidentielle. Cet équipement génère, utilise et peut émettre des radios 
fréquence et, s’ils ne sont pas installés et utilisés conformément aux instructions, peuvent 



causer des interférences nuisibles aux communications radio. Cependant, rien ne garantit 
que des interférences ne se produiront pas dans une installation particulière. Si cet 
équipement provoque des interférences nuisibles avec la réception de radio ou de télévision, 
ce qui peut être déterminé en éteignant et en rallumant l'équipement, l'utilisateur est invité à 
tenter de corriger l'interférence en appliquant l'une ou plusieurs des mesures suivantes: 
 
- Réorienter ou déplacer l'antenne de réception. 
- Augmentez la distance entre l'équipement et le récepteur. 
-Connectez l'équipement à une prise sur un circuit différent de celui auquel le récepteur est 
connecté. 
-Consultez le revendeur ou un technicien radio / TV expérimenté pour obtenir de l'aide. 
 
Les changements ou modifications non expressément approuvés par la partie responsable 
de la conformité peuvent annuler l'autorité de l'utilisateur à utiliser l'équipement. 
 
Cet appareil est conforme à la section 15 de la réglementation de la FCC. Le fonctionnement 
est soumis aux deux conditions suivantes: 
(1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et 
(2) Cet appareil doit accepter toutes les interférences reçues, y compris celles susceptibles 
de provoquer un fonctionnement indésirable. 

 
Pour obtenir de l’aide et des informations sur les produits, veuillez composer le 1-800-968-9853. 
Pour obtenir de l'aide et des informations sur les appels: 1-800-968-9853. 
Curtis International Ltd. 
7045 BECKETT DRIVE, UNITÉ 15, MISSISSAUGA, ON, L5S 2A3 www.curtisint.com 
 
 

Pour faire une demande de garantie, ne retournez pas ce produit au magasin. Veuillez envoyer un courriel électronique à 
support@curtiscs.com ou appeler le 1-800-968-9853. 

 

90 jours de garantie 

 

Ce produit est garanti contre tout défaut de matériel et de fabrication pendant une période de quatre-vingt-dix (90) jours 

à compter de la date d'achat d'origine. Pendant cette période, votre seul recours est la réparation ou le remplacement de ce 

produit ou composant jugé défectueux, à notre choix; Cependant, vous êtes responsable de tous les coûts associés au 

retour du produit. Si le produit ou le composant n'est plus disponible, nous le remplacerons par un produit similaire de 

valeur égale ou supérieure. Avant l'envoi d'un produit de remplacement, le produit doit être rendu inutilisable ou nous 

être renvoyé. 

 

Cette garantie ne couvre pas le verre, les filtres, l’usure normale, une utilisation non conforme aux instructions 

imprimées, ni les dommages matériels résultant d’un accident, d’une altération, d’une utilisation abusive ou abusive. 

Cette garantie s’applique uniquement à l’acheteur initial ou au destinataire du cadeau. Conservez le reçu de vente 

original, car une preuve d'achat est nécessaire pour faire une réclamation de garantie. Cette garantie est annulée si le 

produit est utilisé pour un usage autre que domestique ou s'il est soumis à une tension ou une forme d'onde autre que celle 

indiquée sur l'étiquette (par exemple, 120V ~ 60Hz). 



 

Nous excluons toute réclamation pour des dommages spéciaux, accessoires et consécutifs causés par une violation de la 

garantie explicite ou implicite. Toute responsabilité est limitée au montant du prix d'achat. Toute garantie implicite, y 

compris toute garantie légale ou condition de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier, est 

refusée sauf dans la mesure où la loi l'interdit, auquel cas cette garantie ou condition est limitée à la durée de cette 

garantie écrite. Cette garantie vous confère des droits légaux spécifique. Vous pouvez avoir d'autres droits légaux qui 

varient selon votre lieu de résidence. Certains états ou provinces n'autorisant pas les limitations de garanties implicites ou 

de dommages spéciaux, accessoires ou indirects, les limitations ci-dessus peuvent ne pas vous concerner. 

 

Pour un service plus rapide, trouver le modèle, le type et les numéros de série sur votre appareil. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 


